
 

 

 

 

Voorwoord 

Voor u ligt het jaarverslag 2022-2023 van de medezeggenschapsraad van basisschool de Singel. In dit 

verslag beschrijven we in hoofdlijnen waar we ons het afgelopen jaar mee bezig hebben gehouden. 

Medezeggenschap is er voor de leerlingen, de ouders en het personeel op school.  

Samenstelling MR 

Het schooljaar 2022-2023 is de MR voortgezet met een bezetting, bestaande uit de volgende leden: 

- Anja Lenderink, afgevaardigde namens de ouders; 

- Nadia van der Meer, afgevaardigde namens de ouders; 

- Helma Kannekens, afgevaardigde namens het personeel; 

- Dianne Leijten, afgevaardigde namens het personeel; 

- Loeky Wijling heeft als schooldirecteur een adviserende en toelichtende taak vervuld.  

 

Vergaderpunten 

- Ontwikkeling onderwijsvorm: 

Het team heeft dit jaar tijdens de studiedagen Kagan Coöperatief Leren level 3 gevolgd. Op de 

studiedag in september ’23 gaan we Kagan Coöperatief Leren afronden. Dianne heeft de opleiding 

Coach Kagan Coöperatief Leren succesvol afgerond. Zij gaat vanaf schooljaar ‘23-‘24 de collega’s 

coachen op coöperatieve werkvormen. 

De leerkrachten hebben zich verder professioneel ontwikkeld m.b.v. LDS (Learning Design Studio). Dit 

is een manier van in gesprek gaan met elkaar waarbij de leerkracht zijn eigen ontwikkelpunten 

inbrengt en vraagt om feedback. 

Loeky en Roeland hebben ‘train de trainer’ voor de LDS (Learning Design Studio) gevolgd, om de LDS 

bijeenkomsten zelf te kunnen begeleiden. 

Er is op het einde van het schooljaar een start gemaakt om de TAO (teamgerichte Arbeidsorganisatie) 

toe te passen op de SIngel. Er is expertise ingekocht, het team krijgt training. De OMR is aangesloten 

bij een studiemiddag. 

- Formatie:  

Vanwege een financiële meevaller kunnen wij komend schooljaar (‘23 -‘24) nog één jaar ruimer in 

onze jas zitten dan de begroting vanuit de stichting ons toelaat. De wijzigingen in de formatie blijven 

dus komend schooljaar tot het minimum beperkt waar we zeer blij mee zijn. Gezien de inkrimping 

binnen de stichting zullen we hoogstwaarschijnlijk vanaf 2024/2025 wel terug moeten in formatie.  

 Voor schooljaar 23-24 zijn er 5 groepen geformeerd.   

- Continurooster:  

De proefperiode van het continurooster loopt af en er is besloten om het continurooster door te 

zetten. Ieder jaar koppelen we dit op de laatste vergadering van de MR terug De ouderbijdrage blijft 

gevraagd worden voor de overblijf. Zolang we voldoende budget hebben, blijven we overblijfouders 

inzetten.   

- Trendanalyse 

De schoolweging van de Singel is 25,74. Dit is opgebouwd uit verschillende factoren (bijv. opleiding 



ouders, land van herkomst etc.). Hierbij mogen we dus een hoger resultaat verwachten dan het 

landelijk gemiddelde. Op schoolniveau heeft het team geanalyseerd wat de situatie in de klassen is. 

Het lesklimaat in de groepen is goed. Het klassenmanagement en de instructie zijn voldoende. De 

afstemming en zelfregulering zijn aandachtspunten. Om hier te komen zijn er klassenobservaties met 

gezamenlijke nabespreking. Het team werkt met kwaliteitskaarten voor rekenen en begrijpend lezen. 

Ook wordt er gewerkt met Kagan Coöperatief Leren en bijbehorende coaching. Tijdens de LDS-

bijeenkomsten is er vormgegeven aan de reken- en leeslessen.  

Dit schooljaar heeft het team een nieuw LVS gekozen. De keuze is gevallen op IEP. Deze is al een stap 

verder met ‘hart, hoofd en handen’. Dit sluit op dit moment beter aan bij onze schoolvisie.   

- Vrijwillige bijdrage m.b.t. schoolreis  

Er wordt 90 tot 98% van de vrijwillige bijdrage per klas betaald. Er zijn scholen waar maar 40% 

betaald wordt. Dan moet je gaan kijken naar andere mogelijkheden. Bijvoorbeeld een sponsorloop of 

flesseninzameling. Voor dit schooljaar waren er nog geen problemen. De OR heeft voor schooljaar 

‘23 -‘24 al wel het plan om een Fancy Fair o.i.d. op te zetten om extra inkomsten te genereren.  

- Benoeming interim directeur 

Interim bestuurder Gerard Toonen heeft de MR advies gevraagd over de tijdelijke benoeming (mei 

‘23 t/m juli ‘23) van Loeky tot interimdirecteur van de Fijne Aarde en opvang taken op de Singel door 

Roeland. De MR heeft positief geadviseerd, met verzoek tot evaluatie halverwege deze periode. 

Volgens de MR hebben ouders, leerkrachten en leerlingen hier in deze periode geen hinder van 

ondervonden. Als dit traject doorgezet gaat worden naar komend schooljaar, dan voorzien we wel 

problemen. Gezien het feit dat er ook een vacature openstaat voor de IB-functie waar inmiddels wel 

een sollicitatieprocedure voor loopt. Gerard deelt de zorg van de MR en neemt deze mee in het 

verdere proces. 

-Studiedagen  

Een aantal leerkrachten zouden het fijn vinden om op verschillende dagen in de week de studiedagen 

in te plannen. Voor de studiedagen is een voorstel gemaakt met andere dagen dan alleen de 

woensdagen. Loeky gaat berekenen of dit qua onderwijsuren uitkomt.    

- Multifunctionele accommodatie  

Deze zomer is het duidelijk of een MFA in Willemstad met onderdak voor twee basisscholen, 

kinderopvang, gymzaal en gemeenschapshuis er ook echt komt. De gemeenteraad hakt in juli een 

knoop door over het plan om op de locatie van voetbalvereniging Kogelvangers zo’n nieuw gebouw 

neer te zetten.  

 

Tot slot 

De MR gaat ook komend jaar de ontwikkelingen op de Singel volgen. Wilt u reageren of iets aan ons 

meedelen, dan kunt u een van ons altijd aanspreken. Uiteraard zijn wij ook bereikbaar via ons 

mailadres: mr.singel@dewaarden.nl 

 

 

 

 

 

 

mailto:mr.singel@dewaarden.nl

